
PROTOKOLL	  
fört	  vid	  sammanträde	  med	  Cacineföreningen	  

Tid:	   2015-‐08-‐15,	  klockan	  13.30	  
Plats:	  	   Stadshuset,	  Nässjö	  
Deltagare:	  	   Gun	  Fransson,	  Ulf	  Fransson,	  Cecilia	  Gerhardsson,	  Sofia	  Karlsson,	  Martin	  Nilsson,	  

Barbro	  Sundbäck-‐Davidsson	  
	  
	  
§	  1	   Mötets	  öppnande	  

Cecilia	  Gerhardsson	  hälsade	  alla	  välkomna	  och	  förklarade	  mötet	  öppnat.	  
	  
	  
§	  2	   Godkännande	  av	  föredragningslista	  

En	  dagordning	  upprättades	  och	  godkändes.	  	  
	  
	  
§	  3	   cacine.se	  

Äntligen	  är	  föreningens	  nya	  hemsida	  i	  drift	  och	  lanserad.	  Alla	  är	  rörande	  eniga	  
om	  att	  sajten	  blivit	  alldeles	  utmärkt.	  Några	  texter	  behöver	  dock	  korrekturläsas	  
då	  det	  slunkit	  med	  något	  stav-‐/skrivfel.	  Sofia	  åtar	  sig	  detta	  om	  övriga	  hjälper	  till	  
att	  lokalisera	  felen.	  

	   Sofia	  och	  Martin	  efterlyser	  fler	  bilder	  till	  sajten.	  Det	  enklaste	  sättet	  att	  göra	  
dessa	  tillgängliga	  för	  sajten	  är	  att	  lada	  upp	  bilderna	  på	  drive.cacine.se	  logga	  in	  
med	  användarnamnet	  info@cacine.se	  och	  lösenord	  robinho123.	  Lätt	  som	  en	  
plätt!	  

	  
	  
§	  4	   Utkast	  föreningsbrev	  
	   Cecilia	  har	  påbörjat	  skrivarbetet,	  men	  har	  inget	  med	  för	  dagen	  att	  visa	  upp.	  Ett	  

förslag	  kommer	  att	  mejlas	  ut	  till	  styrelsen	  snarast	  möjligt.	  
Cecilia	  försöker	  få	  loss	  registret	  över	  företagen	  i	  Nässjö	  kommun,	  i	  övrigt	  så	  gör	  
vi	  ett	  utskick	  företag	  som	  vi	  på	  olika	  sätt	  har	  en	  relation	  till/känner	  personer	  
inom.	  	  

	  
	  
§	  5	   Ekonomi	  

Ulf	  presenterade	  ett	  transaktionsutdrag	  ur	  föreningens	  affärskonto	  i	  
Handelsbanken	  med	  ett	  aktuellt	  saldo	  om	  ca	  193	  000	  kronor.	  	  
Swish-‐funktionen	  är	  i	  drift	  så	  nu	  kan	  den	  som	  så	  önskar	  även	  betala	  på	  detta	  
sätt.	  Så	  här	  långt	  har	  redan	  ett	  par	  personer	  överfört	  pengar	  den	  här	  vägen.	  
Antalet	  skolavgifter	  har	  ökat.	  Föregående	  läsår	  kanaliserade	  föreningen	  ett	  35-‐
tal	  avgifter.	  Hitintills	  i	  år	  har	  vi	  ca	  50	  skolavgifter	  att	  vidareförmedla.	  
Vid	  föregående	  möte	  beslutades	  att	  skolavgifter	  för	  läsåret	  15/16	  skulle	  vara	  
inbetalda	  senast	  den	  1/7	  2015.	  Datumet	  flyttas	  fram	  till	  den	  1/9.	  

	   Vid	  mötet	  i	  augusti	  fick	  Cecilia	  i	  uppdrag	  att	  kolla	  upp	  vad	  som	  hänt	  med	  vår	  
framställan	  om	  bidrag	  till	  Lions	  Eksjö.	  Ny	  signal	  med	  förfrågan	  är	  skickad	  och	  
svaret	  så	  här	  långt	  är	  att	  vår	  önskan	  om	  bidrag	  inte	  är	  avslagen.	  

	  



§	  6	   Summering	  föreningsaktivitet	  
	   Vårens	  föreningsaktivitet	  blev	  bra.	  Vi	  är	  eniga	  om	  att	  våra	  medlemmar	  behöver	  

påminnas	  regelbundet	  och	  att	  en	  gemensam	  aktivitet	  kan	  vara	  ett	  bra	  sätt	  att	  
göra	  detta	  på.	  Efter	  lite	  diskussion	  så	  beslutade	  vi	  att	  förlägga	  2016	  års	  
föreningsaktivitet	  den	  15/10.	  Hösten,	  med	  närheten	  till	  juletider,	  är	  sannolikt	  
en	  bättre	  tid	  än	  våren	  som	  vanligen	  kantas	  med	  mängder	  av	  konkurrerande	  
aktiviteter.	  	   	   	  
	  

	  
§	  7	   Höstens	  aktiviteter	  

Inplanerade	  aktiviteter	  för	  hösten	  är:	  
•   församlingsafton	  i	  Kulla	  kapell	  den	  16/10	  kl	  19.00.	  
•   föredrag	  SPF	  den	  3/11	  kl.	  15.00	  

	  
Sofia	  får	  i	  uppdrag	  att,	  på	  webben	  och	  Facebook,	  marknadsföra	  möjligheten	  till	  
föredrag	  och	  bildvisning.	  	  
	  

§	  8	   Övriga	  frågor	  
Årsmötet	  2016	  bokas	  till	  den	  5/3	  kl.	  13.00.	  Eftersom	  föreningen	  ökat	  i	  antal	  
medlemmar	  så	  krävs	  det	  troligen	  en	  större	  lokal	  än	  vid	  det	  senaste	  årsmötet.	  	  
	  
Barbro	  föreslår	  att	  vi	  ber	  Valberto	  att	  i	  sin	  tur	  be	  byn	  producera	  mindre	  
plåtbilar/leksaksbilar	  som	  vi	  kan	  sälja	  och	  på	  så	  sätt	  samla	  in	  pengar	  till	  en	  ny	  
bil	  åt	  AAEGB.	  Barbro	  får	  i	  uppdrag	  att	  mejla	  Valberto	  och	  be	  honom	  om	  hjälp.	  	  
	  

§	  9	   Nästa	  möte	  
Nästa	  styrelsemöte	  hålls	  den	  24/10	  kl	  10.00	  hos	  Barbro	  Sundbäck	  Davidsson,	  
Högagärdstorp,	  Bodafors.	  

	  
	  
§	  10	   Mötets	  avslutande	  

Cecilia	  Gerhardsson	  tackade	  för	  visat	  intresse	  och	  avslutade	  mötet.	  
	  
	  
	  
	  

Vid	  protokollet	   Justeras	  
	  
	  
Cecilia	  Gerhardsson	   Sofia	  Karlsson	  
Ordförande	  	   Ledamot	  
och	  för	  dagen	  även	  sekreterare	   	  


